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Zorlu Enerji Doğalgaz Grubu Genel Müdürü Fuat Celepci, BOTAŞın Rus doğalgazının fiyatını 
düşürme talebiyle açtığı tahkim davasını geri çekebileceğini söyledi.

Zorlu Enerji Doğalgaz Grubu Genel Müdürü Fuat Celepci, Rusya ile Türkiye arasındaki doğalgaz 
fiyatıyla ilgili tahkim davasının yakın zamanda tatlıya bağlanabileceğini belirterek, Gazpromdan, 
BOTAŞın davayı geri çekmesini sağlayacak adımlar beklediğini söyledi.

Trakya ve Gaziantep bölgelerinde doğalgaz dağıtım hizmetleri sunan Zorlu Enerji bünyesindeki 
GAZDAŞın 10uncu faaliyet yılını tamamladığını hatırlattı. Bu süre içinde 5 bin 745 kilometrelik boru 
hattı döşeyerek 1 milyona yakın noktaya gaz ulaştırdıklarını anlatan Fuat Celepci, buna karşılık 
abone sayısının 500 bin olduğunu belirtti. Celepci, hizmete başlamalarının 20nci yılında 1 milyon, 
lisans süresinin biteceği 2035 yılında ise 1.5 milyon abone sayısına ulaşmayı hedefl ediklerini 
aktardı.

Lisans alanı genişledi

Fuat Celepci, GAZDAŞın Trakyada daha fazla noktaya gaz götürmek için EPDKya yaptığı başvurular 
sonucunda Malkara, Şarköy, Kumbağ, Saray gibi yerlerin de lisans kapsamına dahil edildiğini 
söyledi. Vatandaştan ve yerel idarelerden gaz ulaştırılması yönünde talepler geldiğini kaydeden 
Celepci, Hiçbir talebi geri çevirmedik. Bu hizmeti yapıyor olmanın mutluluğu başka bir şeyle 
ölçülemeyecek kadar değerli. Bunu bütün ilçelerimize, her yere götüreceğiz. Artık maliyeti 
tartışmıyoruz. Zorlunun şöyle bir anlayışı var. Bu sorumluluğu yerine getireceğiz. Açıkçası, karşılığı 
olmasa bile bu hizmet 30 yıl daha devam ettirilecek ifadelerini kullandı.

Rusya ile ilişkiler düzelecek

Fuat Celepci, Suriye sınırını ihlal eden Rus savaş uçağının düşürülmesinin ardından iki ülke 
arasında ortaya çıkan krizin yavaş yavaş ortadan kalkacağını belirtti. Bu çerçevede doğalgaz 
fiyatının indirilmesini talep eden Türkiyenin açtığı tahkim davasının da çözülmesini beklediğini 
ifade eden Fuat Celepci şunları söyledi: Tahkim olayında tarafl arın belli bir noktada meseleyi masa 
başında çözeceğine inanıyorum. Putinin açıklamasından sonra Gazprom CEOsu Medvedevin de 
meseleyi masa başında çözelim diye bir açıklaması oldu. Hükümetler arasında bunun bir şekilde 
çözüme kavuşturulmasını bekliyoruz. Gazımızın yüzde 55ini Rusyadan alıyoruz. Gazpromun 
Almanyadan sonra en büyük müşterisiyiz. O yüzden bu iş daha fazla uzamayacaktır. Rusların, 
BOTAŞın tahkim başvurusunu geri çekmesinin önünü açacak adımlar atabileceklerini 



düşünüyorum. Hükümetler arasında uçak krizinden kaynaklanan problem tatlıya bağlanırsa diğer 
kısımların kolaylıkla çözüleceğine inanıyorum.

Abone çoğaldıkça gaz ucuzlar

Türkiyede son beş ile daha gaz götürülmesi için ihale açılacağını hatırlatan Fuat Celepci, Ancak 
Trakya ve Gaziantep bölgeleriyle yetinmeyi düşünüyoruz. Daha fazlasına girmek niyetinde değiliz. 
İki bölgede de her köşeye gaz boru hattı çektik. Trakyada 500 bin noktaya gaz ulaştırdık ama 
bunların 250 binini abone yapabilmiş durumdayız. Gaziantepte de durum böyle. Abone sayısının 
artmasını isteriz. Çünkü bu sayede tarifeler de aşağıya düşecek. Bu yüzden elimizden gelen gayreti 
gösteriyoruz.
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